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ОТНОСНО: ОСИГУРЯВАНЕ НА ЖИЛИЩЕН ФОНД ЗА 
НОВОПОСТЪПВАЩИ ЛЕКАРИ И ДРУГИ ДЕФИЦИТНИ МЕДИЦИНСКИ КАДРИ, С 
ОГЛЕД ОБЕЗПЕЧАВАНЕТО С ЧОВЕШКИ РЕСУРСИ НА БОЛНИЧНАТА ЗДРАВНА 
ПОМОЩ В ПЕРИОДА ПРЕЗ 2015  ГОДИНА,КАКТО И НЕОБХОДИМОСТ ОТ 
ИЗГОТВЯНЕ НА СТРАТЕГИЯ ПО ТОЗИ ПРОБЛЕМ ЗА ПЕРИОДА 2016-2018г. 

 
 
УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПРЕДСЕДАТЕЛ, 
 
С оглед отежняващата се обстановка с недостатъчност на медицински кадри, 

трябва да се отчетат следните неблагоприятни  тенденции: 



2 
 

1. Около 70% от новозавършващите лекари емигрират и специализират зад 
граница; 

2. С останалите 30% се подсигуряват попълнения в университетските болници и 
общите практики; 

3. Потокът на млади лекари към областните и общински лечебни заведения е 
силно редуциран: 
- Поради тежката и скъпоструваща тясна специализация; 
- Поради по ниските темпове на възвращаемост /по ниско заплащане/; 
- Поради голямата натовареност и отговорност, спешност и т.н.; 
- Не на последно място  особено важен е проблемът със социално-битовите 

условия. 
- Говорил съм с ръководителите  на  болничните заведения със стационар по 

този  проблем :     
-  
-                                                                                                                                        

В тази връзка  предлагаме   Общинския съвет да вземе следното решение: 
-                                                                                                                                   

1. За 2015г. Общинския съвет на  гр. Шумен да задели от общинския 
жилищен фонд за млади новопостъпили специалисти в болничната помощ   
15 /петнадест/ жилища,от които два двустайни апартамента.                                                                                               
2.Да се направи общинска стратегия за жилищно настаняване на здравни 
специалисти ,без които лечебните заведения не биха могли да 
функционират за периода 2016г- 2018г. 

 
 
 
 
 

                                                           С уважение: 
                                                           Д-р Стоян Тодоров 
                                                           Председател на комисия по здравеопазване  
                                                           и социална политика към ОС гр. Шумен 
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